
     
 

 

1 | S t r o n a  
 

Jarocin, dnia 5 lutego 2024 roku 

 

INTERPELACJA  
 

w sprawie termomodernizacji budynków użyteczności publicznej 
w gminie Jarocin 

 

 

Szanowna Pani Burmistrzyni, 

Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej jest jednym z kluczowych działań 
prowadzących do poprawy efektywności energetycznej, zmniejszenia kosztów utrzymania obiektów 
oraz redukcji emisji zanieczyszczeń do atmosfery. W związku z tym zwracam się z interpelacją 
dotyczącą realizowanych i planowanych działań w tym zakresie na terenie gminy Jarocin. 

Modernizacja energetyczna budynków publicznych, takich jak szkoły, przedszkola, urzędy, przynosi 
wymierne korzyści zarówno dla budżetu gminy, jak i dla środowiska. Obniżenie zużycia energii 
oznacza niższe koszty eksploatacyjne, a ograniczenie emisji dwutlenku węgla oraz pyłów wpływa na 
poprawę jakości powietrza w mieście i gminie. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Które budynki użyteczności publicznej w gminie Jarocin mają szansę na objęcie programem 
termomodernizacji w najbliższych latach? 

2. Czy gmina planuje ubiegać się o zewnętrzne źródła finansowania na ten cel, np. z funduszy 
krajowych, unijnych lub programów rządowych? 

3. Jaki zakres prac termomodernizacyjnych jest przewidziany dla poszczególnych obiektów? 
Czy obejmuje on jedynie docieplenie budynków, czy również modernizację systemów 
grzewczych, wymianę stolarki okiennej, montaż OZE lub inne działania zwiększające 
efektywność energetyczną? 

4. Jakie oszczędności ekonomiczne przewidywane są po realizacji termomodernizacji 
poszczególnych obiektów? Czy gmina dysponuje szacunkowymi wyliczeniami dotyczącymi 
redukcji kosztów ogrzewania i energii elektrycznej? 

5. Jakie korzyści ekologiczne przyniesie realizacja tych inwestycji? Czy istnieją dane dotyczące 
przewidywanej redukcji emisji CO₂ i innych zanieczyszczeń w wyniku termomodernizacji 
budynków publicznych w gminie? 

Termomodernizacja budynków publicznych to działanie, które nie tylko poprawia komfort 
użytkowania obiektów, ale również wpisuje się w politykę zrównoważonego rozwoju i walki  
z ubóstwem energetycznym. W związku z tym uprzejmie proszę o przedstawienie szczegółowych 
informacji dotyczących planowanych oraz już realizowanych działań w tym zakresie. 
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